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1- Notagegevens   

Notanummer 2019-000249 

Datum 30-01-2019 

Programma:   

10 Economie, kunst en cultuur 

Portefeuillehouder Weth. Walder 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[ ]B & W 19-02-2019 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 

- Weth. Verhaar - Weth. Walder 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [ ]Openbaar 19-02-2019 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Programmamanager 06-02-2019 

Wethouder 06-02-2019 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 07-02-2019 

BIS Openbaar 

Status Definitief2019-02-20 

  

Bijlagen 

vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 19-02-2019 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie D66 over de ambities van DEP vast te 
stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  de brief aan de fractie is verzonden 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  



 
ADVIESRADEN: 

Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief  van 21 januari 2019 heeft dhr. Schuring van de fractie D66 uw college een aantal schriftelijke vragen 
ex art 46 RvO gesteld over de ambities in de startnotitie DEP. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



College van Burgemeester en Wethouders 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 
 
Betreft: Schriftelijke vragen fractie D66 ex. Art 46 RvO – Startnotitie DEP 
 

 
Deventer, 21 januari 2019 

 
Geacht college, 
 
Op 12 december van het vorig jaar, heeft DEP een korte presentatie gegeven over de ambities van de 
Deventer ondernemers, kennisinstellingen en gemeente rond de drie kernthema’s “Werklocaties”, 
“stadscampus” en Kennisstad”. Dit alles ter versterking van de economische groei en 
werkgelegenheid in Deventer. 
 
Voor de presentatie op 12 december waren er vooraf geen stukken verspreid.  Op 13 december is 
een raadsmededeling verspreid met o.a. de startnotitie van het DEP waarin de ambities rond de drie 
genoemde clusters nader zijn beschreven. Daaruit is op te maken dat in het voorjaar van 2019 
concreter kan worden geschetst welke concrete resultaten worden nagestreefd voor elk van de 
clusters. Bijvoorbeeld: 
- Voor het cluster werklocaties ligt er in de eerste helft van 2019 een visie over vestigingsklimaat 

van werklocaties als input voor de omgevingsvisie. Daarin worden ook deelprojecten 
gedefinieerd; 

- Voor het cluster stadscampus is er in februari/maart 2019 een conferentie over de stadscampus 
die moet leiden tot een visie met een projectenlijst/uitvoeringsagenda 

- Voor het cluster kennisstad gaat een programmamanager met anderen aan de slag om plannen 
te realiseren die bijdragen aan de versterking van de ICT-cluster in Deventer. 

 
De fractie van D66 verwacht veel van deze ambities. Het is een goede zaak dat ondernemers, 
kennisinstellingen en de gemeente de handen ineen slaan om samen in Deventer te investeren. De 
gemeente heeft daarvoor structurele middelen (3 ton jaarlijks) beschikbaar binnen het programma 
economie. De ambities om de ICT-potenties van Deventer te versterken sluiten mooi aan bij de op 7 
november aangenomen motie van D66 over dit onderwerp. Het is onze fractie echter onduidelijk of 
en hoe de Raad nog in beeld komt bij de besluitvorming over de plannen die dit voorjaar en daarna 
beschikbaar komen. Formeel is de uitwerking van de startnotitie aan het college, maar onze fractie 
meent dat deze thema’s te belangrijk zijn om zonder verdere raadsbetrokkenheid uit te werken. Het 
is ons ook onduidelijk hoe de beslissingsbevoegdheid van de 3 ton binnen programma economie nu 
is geregeld. Het lijkt ons logisch dat hierover afspraken worden gemaakt in co-creatie met de DEP-
partners. Dat brengt ons tot de volgende vragen: 
1. Op welke momenten en op welke wijze is het college voornemens om de Raad te informeren 

over de voortgang van de in de startnotitie beschreven ambities? 
2. Welke sturing kan de Raad nog geven aan de inspanningen van het DEP?  
3. Hoe kunnen college en Raad zorgen dat de 3 ton binnen economie wel flexibel en snel ingezet 

kan worden waar dat nodig is, zonder dat de raad haar kaderstellende rol verliest?" 
4. Onderschrijft het college onze wens om in elk geval vóór de behandeling van de voorjaarsnota 

een eerste presentatie te geven over de voortgang op de drie clusters? Daarbij horen we ook 
graag hoe invulling wordt gegeven aan de motie van 7 november van D66 over de ICT-potenties 
in Deventer. 

 
Namens de fractie van D66 Deventer 
Jan Schuring 
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2019-000249  19 februari 2019 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
H.M. Schuldink schriftelijke vragen ex art 46 RvO over ambities DEP 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Schuring, 
 
In uw brief van 21 januari 2019 hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de ambities 
DEP. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vooraf 
Het college heeft op 22 januari een gesprek gevoerd met de werkgeversdelegatie van het DEP. Op 23 januari 
heeft het DEP overleg voor de eerste keer in 2019 vergaderd. Er heeft rond de jaarwisseling een aantal 
wisselingen plaatsgevonden in de samenstelling van het DEP overleg. De voorzittershamer is ad interim 
overgenomen door Ed den Besten, voormalig directeur van de Rabobank Salland. Op 12 februari heeft het 
DEP zich gepresenteerd op het DOE – Deventer Event. Het DEP is drie projectleiders aan het werven voor de 
clusters van projecten. Het voornemen is om die 1 april te laten starten met de verdere uitwerking van de 
clusters. Na de presentatie van het DEP tijdens de raadstafel is inmiddels ook het onderwijs aan tafel 
aangeschoven. 
 
Vraag 1 
Op welke momenten en op welke wijze is het college voornemens om de Raad te informeren over de 
voortgang van de in de startnotitie beschreven ambities? 
 
Antwoord 
Het college is voornemens de raad twee keer per jaar te informeren over de voortgang van de drie clusters 
van projecten. Eind mei/begin juni, voorafgaand aan de voorjaarsnota, wordt u voor het eerst geïnformeerd.  
 
Vraag 2 
Welke sturing kan de Raad nog geven aan de inspanningen van het DEP?  
 
Antwoord 
Het spreekt voor zich dat het college te allen tijde bereid is om met u in gesprek te gaan over de inspanning 
van het DEP, de halfjaarlijkse rapportages kunnen hier een natuurlijk moment voor zijn. Daarnaast is het 
mogelijk dat er bijvoorbeeld aanvullende middelen beschikbaar moeten worden gesteld voor de uitvoering van 
concrete projecten. Wanneer dit het geval is komt vanzelfsprekend de raad in beeld vanuit haar 
budgethoudende rol. Het DEP zet zich in -naast en met bestaande samenwerkingsverbanden- om krachten 
en initiatieven te bundelen vanuit ondernemers, kennisinstellingen en overheid. Momenteel bevindt het DEP 
zich in de beginfase van deze bijzondere samenwerking. Het is belangrijk dat de partners voldoende ruimte 
krijgen om hier samen invulling aan te geven.  



 
Vraag 3 
Hoe kunnen college en Raad zorgen dat de 3 ton binnen economie wel flexibel en snel ingezet kan worden 
waar dat nodig is, zonder dat de raad haar kaderstellende rol verliest?" 

 
Antwoord 
In de begroting meerjarenbegroting staat opgenomen dat er jaarlijks structureel €300.000 beschikbaar is voor 
het programma economie. Voor 2019 is dit bedrag eenmalig opgehoogd naar €400.000, deze ophoging is 
toegekend aan het merk Deventer. Van de resterende 3 ton is bij het vaststellen van de begroting 2019, 
€100.000 bestemd voor het Stadshof en €20.000 voor de gezondheidsdienst voor dieren. Voor het resterende 
beschikbare bedrag in 2019 ontvangt u voorafgaand aan de behandeling van de begroting een voorstel van 
het college. Dit is conform wat qua proces is opgenomen in de begroting. 
 
Dit voorstel zal bestaan uit een toekenning van middelen voor projecten uit het uitvoeringsprogramma 
economie en binnen dit uitvoeringsprogramma vallen mogelijk ook projecten waar het DEP zich voor in gaat 
zetten. Het is tevens voorstelbaar dat er ook een meer vrij te besteden bedrag wordt opgenomen om juist die 
flexibiliteit, waar u naar vraagt, te waarborgen. Uiteraard worden dan wel enkele criteria opgenomen waaraan 
moet worden voldaan alvorens geld beschikbaar wordt gesteld door het college. 
 
Vraag 4 
Onderschrijft het college onze wens om in elk geval vóór de behandeling van de voorjaarsnota een eerste 
presentatie te geven over de voortgang op de drie clusters? Daarbij horen we ook graag hoe invulling wordt 
gegeven aan de motie van 7 november van D66 over de ICT-potenties in Deventer. 
 
Antwoord 
Wij onderschrijven deze wens en stellen u tijdens deze presentatie ook graag voor aan de projectleiders van 
de drie clusters. Wij geven dan ook een nadere duiding op de manier waarop uitvoering wordt gegeven aan 
de motie van 7 november over de ICT-potenties van Deventer. 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


